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Aanwezig 

Voorzitter: dhr. A.H.M. Albers 

Commissiegriffier: dhr. E.M. Geldorp 

Leden: dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang); dhr. P.J.M. Putman (Lokaal 
Belang); dhr. W.J.M. van Dinther (CDA); dhr. G.H.J. Kleinherenbrink 
(CDA); dhr. C.H. de Winter (PvdA);  dhr. M.W. Bloemberg (VVD); dhr. E.R. 
van der Schaft (SP); dhr. B. van Bindsbergen (D66); dhr. H. Meijer (Sociaal 
Zevenaar) en dhr. B.M. Kagei (GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; dhr. J.W.H. Winters, dhr. L.J.E.M. van Riswijk 

Overige aanwezigen:  

Afwezig met kennisgeving: dhr. A. Ok (Lokaal Belang);  dhr. P. Freriks (Sociaal Zevenaar); dhr. F.H.F. 
Jansen (CDA) 

 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet een ieder welkom.  
 
Na een kort ordedebat over het voorstel van de VVD-fractie om de Kadernota van de agenda te halen 
besluit de commissie de agenda ongewijzigd vast te stellen. 

 

2. Inspraak 
Er zijn geen aanmeldingen voor het spreekrecht ontvangen. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De besluitenlijst van de vergadering van 20 mei 2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
De termijnagenda en lijst met toezeggingen en moties wordt vastgesteld. 

 

5. Kadernota 2020-2023 
Commissie 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Inloopavond technische vragen (positief ontvangen) 
- Basis op orde – in control zijn 
- Tekorten voor de komende jaren – landelijke trends   
- Sociaal Domein als bepalend voor (on)mogelijkheden gemeente 
- Resultaat jaarrekening 2018  
- Denkrichtingen om het tekort te dichten – concretisering 
- Crisismanagement 
- Visie op bezuinigingen – invullen van taakstellingen 
- Vervolgproces van kadernota naar begroting 
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- Weerstandsvermogen 
- Instellen van een zakencollege – samenwerking tussen alle fracties 
- Twee-sporenaanpak: rol Zevenaar en rol Den Haag – gefaseerd bezuinigen 

 
College 
Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen. 
 
Conclusie: 
De commissie geleidt het voorstel door als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 3 juli aanstaande. 
 

 

6. Raadsvoorstel jaarrekening 2018 en begroting 2020 Samenwerking De Liemers 
Commissie 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Groter worden van het budget SDL – voordeel van 2018 – stijging lasten personeel 
- AVG / BIG 
- Scherper maken van de zienswijze: opnemen resultaatverplichting t.a.v. businesscase 
- In zienswijze: expliciteren van beleidsontwikkelingen 
- Samenwerking RSD met sociale teams - netwerkorganisatie 
- Risicoprofiel – risico-analyse van alle verbonden partijen 
- Bijdrage SDL in relatie tot financiële tekort gemeente Zevenaar 
- KPI’s in dashboard 
- Evaluatie eind 2019 

 
College 
Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen. Het college zegt 
daarbij toe: 

- Volgend jaar worden de dashboards die door het college bij de stukken van de Verbonden 
Partijen worden gevoegd uitgebreid met relevante KPI’s  

- Het college laat weten wanneer de risico-analyse van alle Verbonden Partijen gereed is  
 
Conclusie: 
De commissie geleidt het voorstel door als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 3 juli aanstaande. 
De technische vraag van de heer Boekhorst over fte’s in de begrotingsstukken wordt door hem schriftelijk 
ingediend. 
 

 

7. Raadsvoorstel (concept) jaarstukken 2018 en ontwerpbegroting 2020 Streekarchivariaat De 
Liemers en Doesburg 

Na een korte bespreking geleidt de commissie het voorstel door als hamerstuk naar de raadsvergadering 
van 3 juli aanstaande. 
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8. Raadsvoorstel Uitvoeringsrapportage grondexploitaties 2018 
Raadsinformatiebrief 2019-051 Maandrapportage GREX maart – april 2019 

Commissie 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Animo van bedrijven die gronden willen verwerven 
- Aantrekken van de markt in algemene zin 
- Woningbouw – ook in de kleinere kernen 
- Behoefte aan meer woningen in het algemeen 

 
College 
Het college gaat in op de inbreng vanuit de commissie en beantwoordt de vragen. 
 
Conclusie: 
De commissie geleidt het voorstel door als hamerstuk naar de raadsvergadering van 3 juli aanstaande. 
 

 

9. Voortgangsrapportage Zevenaar Sterk Bestuur (subsidieverstrekking Provincie) 
Commissie 
De commissie maakt opmerkingen en stelt vragen over onder meer: 

- Stand van zaken MER Witte Kruis – plan van aanpak 
- Subsidie vanuit Sterk Bestuur voor HAL12 – provincie akkoord? 

 
College 
Het college beantwoordt de vragen en zegt toe op de vraag over de MER terug te komen. 
 
Conclusie: 
Het onderwerp is voor dit moment voldoende behandeld. 
 

 

10. Verstuurde brief d.d. 21 maart 2019 van Emmerich, Montferland en Zevenaar (EMZ) aan Provincie 
inzake samenwerking EMZ onderdeel van Logistics Valley  

Commissie 
De commissie vraagt of de raad in algemene zin meer aan de voorkant van de ontwikkelingen kan worden 
betrokken.  
 
College 
Het college vindt dit een goede suggestie en geeft aan hier invulling aan te zullen geven. 
 
Conclusie: 
Het onderwerp is voor dit moment voldoende behandeld. 
 

 

11. Punten van orde commissie 
Er zijn geen punten van orde. 



 

 
zaaknummer Z/19/333032 pagina  4 van 4 
 

12. Mededelingen portefeuillehouders (college) 
Burgemeester Van Riswijk deelt mede dat hij een informele bijeenkomst zal organiseren om met raads- 
en commissieleden te klankborden over de vraag hoe de raad te betrekken bij het RAN-traject. 
 
Wethouder Van Dellen meldt dat huize Mathena is overgedragen aan Solidiam. 
 

 

13. Rondvraag 
GroenLinks stelt vragen over de plaatsing van laadpalen voor elektrische auto’s rondom het voorterrein 
van het gemeentehuis, hetgeen niet logisch lijkt gelet op de plannen voor dat gebied. 
Wethouder Winters geeft aan het signaal mee te nemen naar de “ambtelijke tekentafel”. 
 
De heer Van der Schaft vraagt of de raad een terugkoppeling kan krijgen van het gesprek tussen een 
delegatie van Zevenaar en het bestuur van VNG Gelderland. 
Wethouder Winters zegt toe hierover een raadsinformatiebrief op te stellen. 
 
De heer Boekhorst vraagt naar de stand van zaken m.b.t. inzetten meer fte’s als het gaat om handhavng. 
Burgemeester Van Riswijk geeft aan dat dit inmiddels is geëffectueerd. 
 
De heer Boekhorst vraagt of de gemeente het voortouw kan nemen in het overleg met het Kerkbestuur 
Babberich om de eikenprocessierups te bestrijden? De heer Van der Schaft vult aan dat de gemeente ook 
in gevallen waar het particuliere grond betreft een actieve houding moet aannemen. 
Wethouder Winters geeft aan dit signaal op te zullen pakken en ook naar de informatie hierover op de 
website te kijken: die lijkt niet helemaal correct op dat punt. 
 
De heer De Winter vraagt of het college al inzicht kan geven in het (voorlopige) resultaat van de 
jaarrekening 2018? 
Wethouder Van Dellen geeft aan dat dit te vroeg is: op dit moment voert de accountant de 
controlewerkzaamheden uit. 
 

 

14. Sluiting 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21.18 uur. 

 


